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Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein, Sport en 
Onderwijs d.d. 28 maart 2019 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Wim Meulenmeesters 
Commissiegriffier : Peter van Boxtel 
 
Commissieleden : 11 / 11 
CDA : Fons Verhees, Anita Relou, Rick van Kessel, 
Dorpspartij : Henk van Eck, Marc Cruyssen tot en met agpt.6 / vanaf agpt.6 

Bart van Oort 
Lokale Realisten & D66 : Truus van Dijk – Vereijken / Dini Methorst, Rene Leenders, 
SP : Jan Hoevenaars, Marius Vos, 
VVD : Jan Vroomans, Rick Faas 
 
Collegeleden 
Wilmie Steeghs (wethouder) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Remco Groenendal, Ad van de Voort, 
 
 
 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
De voorzitter c.q. de griffie heeft geen verzoek tot inspreken ontvangen. 
 
2. Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.01 uur. De agenda wordt onveranderd vastgesteld 
nadat is opgemerkt dat de gespreksnotie tbv agendapunt 5, overleg over strategische 
keuzes opvoedondersteuners, zeer laat is ontvangen waardoor de voorbereiding van de 
leden en de portefeuillehouder kort is geweest. De commissie kiest er desondanks voor het 
geagendeerde overleg vanavond te starten.  
 
3. Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen 
In het kader van het mondelinge vragenrecht van raadscommissieleden aan het college krijgt 
Marius Vos de gelegenheid een drietal vragen te stellen.  
In de eerste plaats vraagt hij de wethouder om aan te geven wat het effect van afbouw van 
arbeidsplaatsen is voor personen die uit Gemert-Bakel via Senzer bij Dorel werken? 
Wethouder Steeghs geeft aan dat allen in dienst blijven bij Senzer. Een deel behoudt het 
huidige werk en dat voor anderen elders vervangend werk, bij Bavaria / bij Lips plus, wordt 
gezocht.   
 
De tweede vraag betreft de oproep aan het college om te zorgen voor een tijdelijk 
onderkomen van wandelvereniging Zuth nu het oude clubhuis verlaten moet worden en een 
nieuw nog niet gereed is? Wethouder Steeghs geeft aan dat een oplossing door het college 
in samenspraak met Zuth wordt gezocht. Potentiële locaties worden bezocht. 
 
De derde vraag betreft het ED van di 19 maart 2019 en een artikel met als titel “Gemeenten 
als Eindhoven rommelen met de rechtstaat.”. In het artikel stelt Tim Robbe, advocaat en 
specialist op het gebied van inkoop en aanbesteding in het sociaal domein dat het juridisch 
onjuist is als huishoudelijke hulp verstrekt wordt zonder urenindicatie. Op basis van welke 
indicatie wordt huishoudelijke hulp verstrekt in Gemert-Bakel; op basis van een standaard 
bedrag of op basis van urenindicatie? Wethouder Steeghs is bekend met de kwestie en de 
uitspraken. Geeft aan dat Gemert-Bakel vooralsnog haar beleid ongewijzigd voortzet, waarbij 
criterium en indicatie is “een schoon en leefbaar huis”. Als dat resultaat bereikt wordt in 
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minder uren dan standaard geïndiceerd, kan worden afgeweken van de uren norm. Ook de 
Minister houdt zich met het onderwerp actueel bezig. De wethouder verwijst naar een 
namens het college op 27 februari jl. uitgebracht memorandum waarin de in De Peel bereikte 
resultaten worden aangegeven. 
 
4 a Vaststellen verslag commissie Sociaal Domein, Sport en Onderwijs d.d. 21-02-2019 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. Naar aanleiding van het verslag verwijst Anita 
Relou naar de vorige commissievergadering gestelde vragen over sluiten van 
consultatiebureaus. Zij vraagt naar de actuele stand van zaken en doet de oproep aan het 
college te zoeken naar alternatieve locaties voor het bureau. Wethouder Steeghs meldt dat 
zij maandag 1 april om 16.00 uur een gesprek heeft over de consultatiebureaus en daarbij 
zal alternatieve locaties één van de onderwerpen zijn. 
 
   b Lijst met toezeggingen. 
Marc Cruyssen informeert naar de toegezegde ‘stofkam-actie’ in relatie tot het meer jaren 
onderhoudsplan sport. Wethouder Van Dijk geeft aan dat bijstellingen in het MJOP zichtbaar 
gemaakt worden via de kadernota / begrotingsnota en in het verlengde daarvan de 
begrotingsvoorstellen 2020. 
 
   c Termijnplanning 
Geen opmerkingen. 
 
   d Mededelingen: bovengemeentelijke samenwerking o.a klankbordgroep GR- Peel 

(informatief / terugkoppeling door raadsleden uit de KBG) 
De raadsleden Van Den Eventuin en Van Kessel participeren namens de gemeenteraad 
Gemert-Bakel in de Klankbordgroep De Peel. Rick van Kessel heeft 21 februari nog 
teruggekoppeld over de laatste bijeenkomst van de klankbordgroep. Deze keer beperkt de 
commissie zich tot het vragen van aandacht voor de P&C cyclus van GR-Peelgemeenten. 
Wethouder Steeghs spreekt haar zorg er over uit dat de accountantscontrole bij de GR eerst 
op 27 april start, hetgeen een vertragend effect heeft op het moment waarop de raad de 
totale jaarstukken van de gemeente aangeboden kan krijgen. 
Daarnaast wordt nav het verslag van de KBG gevraagd wat inmiddels de stand van zaken is 
mbt de aanvankelijk oplopende wachttijden WMO. De wethouder geeft aan hiernaar navraag 
te zullen doen. 
 
5. Strategische keuzes m.b.t. opvoedondersteuners  
(overleg adhv initiatief / gespreksnotitie VVD) 

 
Jan Vroomans / VVD verontschuldigt zich nogmaals voor het laat aanbieden van de 
gespreksnotities. Hij leidt vervolgens het door VVD beoogde overleg met het college c.q. de 
portefeuillehouder in. Hij schetst daarbij een stand van zaken waarbij tav jeugdzorg door 
Gemert-Bakel wordt samengewerkt in Peelverband én jeugdprofessionals in eigen dienst 
zijn genomen. Door het samenwerkingsverband is onderzoek gedaan naar strategische 
keuzes voor het werkgeverschap van jeugdprofessionals / opvoedondersteuners. Als 
centrale vragen, en daarmee te bespreken hoofdthema’s, stelt hij: 

 Welke keuzes mbt het werkgeverschap en organisatie van opvoedondersteuners zijn 
het meest toekomstbestendig? 

 Welke keuzes leiden tot grip op jeugdzorg? 

 Welke keuzes kunne  er toe leiden dat de eerste zorg met adequate kwaliteit wordt 
geboden opdat doorverwijzen naar de tweede lijn maximaal beperkt wordt? 

 
LR&D66 heeft een drietal vragen. Waarom is door het college van Gemert-Bakel niet 
gewacht op de uitkomst van het onderzoeksrapport mbt werkgeverschap 
opvoedondersteuners? Hoe ziet het college een zuivere scheiding van rollen / functies voor 
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zich van enerzijds ambtenaar anderzijds hulpverlener? Welke verplichtingen / 
verantwoordelijkheden en met welk financieel effect liggen hier voor ? 
 
SP vraagt zich af wie de medewerkers zijn, en zijn zij ambtenaar of hulpverlener? Welke 
grondslag of garanties zijn er mbt medische privacy ? Komt de betrokken medewerker in 
een spagaat terecht van ambtenaar en hulpverlener? Wat betekent dit voor het vertrouwen 
van de burger? 
 
Dorpspartij stelt belang in evaluatie van hoe het nu loopt en is van mening dat niet echt 
sprake is van een twee-petten-problematiek. Gewerkt wordt immers volgens SKJ-code en 
beroepsverantwoordelijkheid. De jeugdprofessional vormt een voorportaal. Dorpspartij ziet 
sterke parallellen met de functie van WMO-consulenten.  
 
CDA is van mening dat in de gespreksnota van de VVD een aantal aannames staat. CDA 
zag deze graag onderbouwd. De fractie vraagt zich voorts af of de gemeente voldoende 
context c.q. ontwikkelkader kan bieden. De nu door het college gemaakte keuzes en 
werkwijze beoordeelt zij als goed. CDA is bereid te bekijken of dit in de toekomst nog beter 
kan. 
 
Met de portefeuillehouder stelt de commissie vast dat het debat nu heel diverse richtingen 
heeft. Ook blijkt dat sommige leden van de commissie globaler zijn ingevoerd en andere 
leden meer diepgaand zijn ingevoerd in de materie. Afgesproken wordt het overleg voort te 
zetten, echter eerst nadat de leden breder geïnformeerd zijn. Wethouder Steeghs is bereid 
deze informatieronde te ondersteunen. 
 
 
Procesconclusie 
Aanhouden voor vervolg overleg. In die zin terug in handen van VVD fractie. In 
samenwerking met college / portefeuillehouder info ronde organiseren voorafgaand aan 
vervolgoverleg. 
 
Toezeggingen 
- Geen 
 

6. Huisvesting Kindcentrum de Samenstroom   

(voorbereiden besluitvorming /initiatief voorstel Dorpspartij ) 

De voorzitter geeft het woord aan de initiator, fractie Dorpspartij. Deze leidt het voorstel in. 
 
LR&D66 vraagt waar het structurele probleem zit en waarom de Samenstroom zo 
aantrekkelijk is. Is mogelijk sprake van migratie van leerlingen binnen de gemeente ? De 
fractie meent dat van een leerling stop sprake is wat de bovenbouw betreft. 
 
VVD sluit zich aan bij de vragen van LR&D66 en voegt daaraan toe de vraag in hoeverre 
sprake is van leegstand van schoolgebouwen elders in de gemeente, c.q. de kern Gemert? 
 
SP wijst op een tweetal tijdelijke lokalen bij de Swildenschool. Het door Dorpspartij gestelde 
precedent vanwege het besluit dat is genomen mbt De Pandelaar, nuanceert de SP door te 
wijzen op het wezenlijk andere onderwijs concept van De Pandelaar.  
 
CDA sluit zich aan bij de opmerking van SP over het verschillen van onderwijs concept. 
Daarnaast onderstreept CDA de urgentie van een integraal huisvestingsplan. Ten slotte is 
voor deze fractie de vraag in hoeverre de gemeente geconfronteerd wordt met door stichting 
GOO gemaakte keuzes. 
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Wethouder Steeghs onderkent de noodzaak van een IHP. Financieel ‘ligt de bal’ bij de raad, 
als ook beleidsinhoudelijk. Zij verduidelijkt dat een IHP structuur verschaft op basis van 
demografische ontwikkelingen. Over cijfers mbt migratie van leerlingen beschikt het college 
niet. De wethouder gaat na of sprake is van een leerling stop en in welke mate mogelijk 
migratie plaats vindt. In Nederland is het niet toegestaan te sturen op aanname van 
leerlingen. Kosten van interne verbouwing komen voor rekening van stichting GOO. Met De 
Pandelaar verschilt inderdaad het onderwijs concept. Parallel is evenwel dat het 
spoedaanvragen betreft.   
 
Procesconclusie 

 Onderwerp is voldoende besproken, rijp voor besluitvorming gemeenteraad. Bespreekstuk 
 
 
7. RIN Kaderbrief Senzer 
(overleg / portefeuillehouder Steeghs) 
CDA vraagt in hoeverre meegewerkt kan worden aan het plan van Senzer om het 
participatiebudget geheel over te hevelen aan Senzer. Hoe staat de regio, incl. Geldrop-
Mierlo, hier tegenover ? 
 
Dorpspartij stelt voor om naar personeelskosten te kijken in de volle breedte en niet alleen 
mbt uitvoerend personeel. Zij is tegen korten op beleid mbt vroegtijdig schoolverlaten omdat 
dit korte termijn winst is die later tot weer hogere kosten leidt. De inzet van middelen tbv 
beschut werk is relatief duur in verhouding tot de resultaten. Dorpspartij geeft andere inzet 
van middelen in overweging op dit punt. Vanwege behoud van gemeentelijke regie is de 
fractie tegen overhevelen van budget. Incidenteel inzet van een deel van het 
weerstandsvermogen van Senzer acht DP een optie. De fractie is voorstander van 
intensiveren van beleid en schaalvergroting / samenwerking mbt taal en inburgering gericht 
op de meer kansrijken. 
 
SP vraagt wat concreet de korting op begeleidend personeel voor de Senzer cliënt gaat 
inhouden. Voorts vraagt de fractie toelichting mbt inzet weerstandsvermogen irt totale 
omvang Senzer. SP spreekt zich uit tegen korten op VSO Pro / vroegtijdig schoolverlaters. 
Dit is een kwetsbare groep en bij korten kun je de bal terug verwachten. 
 
Ook de VVD spreekt zich uit tegen korten op vroegtijdig schoolverlaters. 
 
LR&D66 vraagt naar de ‘rode cijfers’ van Senzer, het weerstandsvermogen, het hanteren 
van een 31 uur p/week norm en de inzet van een arts bij psychische moeilijkheden.  
 
Wethouder Steeghs licht toe dat het college een RIN aan de raad heeft doen toekomen om 
het perspectief te schetsen van Senzer en de veranderende BUIG middelen. Daarnaast 
heeft Senzer 4 knoppen genoemd waaraan gedraaid kan worden en heeft het college willen 
overbrengen meer te zien dan deze 4 knoppen. De raad kan tzt zijn zienswijze geven zodra 
het ondernemingsplan met de concept begroting Senzer wordt voorgelegd. Op de gestelde 
vragen geeft de wethouder antwoord.  
 
Procesconclusie 
Het overleg van commissie met het college op basis van de RIN is afgerond.  
 
Toezeggingen 
Geen 
 
 
7. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.40 uur. 
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Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 

 
Datum 
Rdscie. 

Toezegging Afgedaan ja/nee 

22-11-2018 Agpt 6: verordening jeugdhulp.  
Beeld van aantal verwijzingen justitieel kader. 

 

22-11-2018 Agpt 7: Beleidskader sociaal domein. 
- zodra afgerond met de LEVgroep wordt de raad 
geïnformeerd over de jaarlijkse afspraken  
- op schrift wordt verduidelijk wat bedoeld is met 
samenloop van (BMS)regelingen mbt Stichting 
Leergeld, stille armoede, Peel faciliteiten mbt 
sociale participatie 
- de raad ontvangt een schets van de stand van 
zaken mbt beschermd wonen 
- zodra beschikbaar ontvangt de raad 
actieplan(nen) mbt alcohol- en drugspreventie van 
Novadic Kentron, Jongerenwerk, GGD 
 

 

22-11-2018 Agpt 8: Aanbevelingen Rekenkamercommissie 
rapport participatie in het sociaal domein. 
- college voorziet raad van cijfers project Chill Out 
- college geeft inzicht in aantal uren 
dorpsondersteuners 

 

17-01-2019 Agpt. 5:Vaststellen krediet renovatie atletiekbaan 
GAC 
Het college(wethouder Van Dijk) zegt toe: 
- Het MJOP te evalueren en te updaten  
- Een stofkam operatie uit te voeren en de 

uitkomsten daarvan in april 2019 in beeld te 
brengen om deze aansluitend mee te nemen in 
de kadernota begroting 2020; 

- In 2019 frequent contact/afstemming te zoeken 
met de verenigingen; 

 

21-02-2019 Kadernota GGD: 
het college(wethouder Steeghs) zegt toe: 
- De gemaakte kanttekeningen over te brengen 

aan het algemeen bestuur GGD;  
- GGD uit te nodigen om tbv de raadscommissie 

een presentatie te verzorgen.; 

 

21-02-2019 Bewindvoering: 
- De raad(scommissie) te informeren mbt de pilot 

Tilburg en tzt over de uitkomsten van de pilot.;  
 

 

28-03-2019 N.a.v. de beraadslaging in de commissie heeft het 
college op onderstaande vraagpunten het volgende 
laten weten (10 april 2019). 
 
Waarom kiest iedereen voor de Samenstroom of 
hoe is de spreiding van de leerlingen over de 
scholen in Gemert in relatie tot de wijk waar ze 
wonen? 
 
Is er sprake van een leerlingenstop en hoeveel 
kinderen zijn in dat geval afgewezen op de 
Samenstroom? 

Er zijn 5 à 6 gezinnen waarvan je 
er logischerwijs vanuit zou kunnen 
gaan dat zij voor een ander 
kindcentrum zouden hebben 
gekozen zoals KC Berglaren of 
KC Het Venster. In sommige 
gevallen heeft dit te maken met 
verhuizing. Verder is een aantal 
gezinnen dat op ‘een grensadres’ 
woont. Deze gezinnen zouden b.v. 
ook kunnen kiezen voor KC 
Berglaren. Verreweg het grootste 
deel van de kinderen woont in de 
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nabijheid van KC De 
Samenstroom. 
 
Er is sprake van een 
leerlingenstop en tot op heden 
heeft dit gevolgen gehad voor 13-
15 leerlingen. 

 


